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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2013. május 29-én. 

Az ülés kezdésének időpontja: 18.00. 

Ülés helye: Kiserdei Óvoda „Horička” Kesztölc Kesztölc, Cseresznyéshát u. 2/1. 

 

Jelen vannak: Kochnyák Sándor, Nebehaj Rudolfné, Radovics Istvánné, Simonek Antal, 

Szivek Péter képviselők, 

Vöröskői István alpolgármester, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv. - vezető 

 

Meghívottak: 

Nagyváriné Radovics Angelika – mb. óvodavezető 

Kispataki Jánosné - Vöröskereszt – helyi titkár 

Rotbauer Zsolt  - ÉDV Zrt. Esztergom-Dorog Vízmű Üzem 

Málnás Zsolt - Dorogi Rendőrkapitányság kapitányságvezető-helyettes 

Sortán Miklós - Dorogi Rendőrkapitányság körzeti megbízott  

Simon János – Polgárőrség kesztölci csoportjának csoportvezetője 

Dr. Surján György  - kérelmező 

 

Gaál Lajos polgármester: Tisztelettel köszönti a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy 

a megválasztott képviselők száma 7 fő, jelen van 7 fő, az ülés határozatképes. Ismerteti a 

tervezett napirendet: 

 

1. Tájékoztató az ÉDV Zrt. településünkön végzett szolgáltatásai tapasztalatairól 

2. Rendőrségi tájékoztató a körzeti megbízott munkájáról, a település helyzetéről, és a 

rendőrség községet érintő ellenőrzések tapasztalatairól 

3. Dr. Surján György területhasználati kérelme 

4. Tájékoztató a Vöröskereszt munkájáról 

5. Tájékoztató a Polgárőrség Kesztölci csoportjának működéséről 

6. Beszámoló a Kiserdei Óvoda „Horička” Kesztölc 2012/2013-es tanévéről 

7. Területvásárlási és haszonbérleti kérelmek 

8. Beszámoló a két ülés között történtekről 

9. Egyebek,  

majd zárt ülés keretében javasol tárgyalni egy elbirtoklási ügyet, melynek nyílt tárgyalása az 

önkormányzat gazdasági érdekeit sértené. 

 

Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett napirendet a zárt ülésre tett javaslattal együtt 

elfogadják-e? 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 51/2013. (V.29.) KKÖKt. 

határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az előterjesztett napirendet a zárt ülésre tett javaslattal 

együtt elfogadja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 
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1. Napirendi pont 

Tájékoztató az ÉDV Zrt. településünkön végzett szolgáltatásai tapasztalatairól 

Gaál Lajos polgármester: Köszönti Rotbauer Zsoltot, aki az ÉDV Zrt Esztergom-Dorog 

Vízmű Üzem képviselőjeként a képviselői kérdésekre válaszolni fog. 

Radovics Istvánné képviselő: Mi a beszámolóban említett kintlévőség? 

Rotbauer Zsolt ÉDV Zrt. képviselője: Itt kizárólag a 30 napon túli tartozást tarják nyilván. 

Radovics Istvánné képviselő: Elég soknak tűnik. 

Rotbauer Zsolt ÉDV Zrt. képviselője: Nem is olyan sok, máshol sokkal több. 

Gaál Lajos polgármester: A tűzcsapok jól karban vannak tartva, folyamatosan cserélik, 

felújítják őket beruházási keret terhére. 

Nebehaj Rudolfné képviselő:  Kesztölcön van-e szabálytalan vételezés? 

Rotbauer Zsolt ÉDV Zrt. képviselője: Itt nem jellemző az illegális vételezés. 

Kochnyák Sándor képviselő: Milyen a víz keménysége? 

Rotbauer Zsolt ÉDV Zrt. képviselője: A tokodaltárói bányából jön karsztvíz, sajnos elég 

meszes. 

Kochnyák Sándor képviselő: Arról volt szó, hogy az esztergomi Duna vízzel keverve 

csökkentik a mértékét. 

Rotbauer Zsolt ÉDV Zrt. képviselője: Nem keverik a Duna vízzel, Dorog fele nem jön a 

Dunából vételezett víz. 

Gaál Lajos polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy a beszámolót elfogadják-e? 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 52/2013. (V.29.) KKÖKt. 

határozata az  ÉDV Zrt. beszámolójának elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja az ÉDV Zrt. Kesztölcön végzett 

szolgáltatásairól szóló beszámolót. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

2. Napirendi pont 

Rendőrségi tájékoztató a körzeti megbízott munkájáról, a település helyzetéről, és a 

rendőrség községet érintő ellenőrzéseinek tapasztalatairól 

Málnás Zsolt, a Dorogi Rendőrkapitányság kapitányságvezető-helyettese: Pár mondattal 

kiegészíti az írásban leadott anyagot: 2012. december 1-től megyében kialakításra került egy 

tevékenységirányítási központ. Ez azt jelenti, hogy az ügyeletek összevonásra kerültek, 

minden jelzés Tatabányára fut be. Onnan történik a vezénylés. Ez kísérleti jelleggel működik, 

de minden tapasztalatra szükség van, amit hibaként jelentkezik. Szervezés szempontjából 

vitathatatlanul jobb, viszont megszűnt a személyes kapcsolat. Most egy kicsit személytelenné 

vált. Felgyorsult a reagálási idő, a GPS rendszer bevezetésével mindig az a járőr kap riasztást, 

aki a legközelebb van. 

Radovics Istvánné képviselő: A tájékoztatóban szerepel a körzeti megbízottak 

munkakörülményeinek változása, speciális számgépes rendszert kell működtetnie. Ha az 

önkormányzat biztosítja a helyiséget és a számítógépet, a programot ki szerzi be? 

Málnás Zsolt, a Dorogi Rendőrkapitányság kapitányságvezető-helyettese: Ez egy 

speciális rendszer, saját, rendőrségi program. Segítségre abban van szükség, hogy legyen egy 

számítógép és egy nyomtató. A hozzá való csatlakoztató eszközt a rendőrség biztosítja, s ezen 

kommunikálnak a központi rendszerrel. Eddig úgy működött, hogy minden speciális 
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információért, bizonyos adminisztratív munka elvégzéséért be kellett utazni Dorogra. 

Autókázással sok idő és energia megy el. 

Gaál Lajos polgármester: A csatlakozó egység mobil vagy vezetékes? Nem mindegy, mert 

itt csak a vezetékes működik. 

Málnás Zsolt, a Dorogi Rendőrkapitányság kapitányságvezető-helyettese: Egy egyszerű 

internetkapcsolat kell, mert azon kommunikál.  

Kochnyák Sándor képviselő: Megszaporodtak a lakásbetörések. 

Málnás Zsolt, a Dorogi Rendőrkapitányság kapitányságvezető-helyettese: Sajnos nem 

csak Kesztölcön, Dorogon és a környéken is megszaporodtak a betörések. Vélhetően nem 

helyiek az elkövetők. Nehéz a rendőrség helyzete, mert olyan tárgyi bizonyítási eszközt kell 

beszerezniük, mellyel kétség nélkül bizonyítható, hogy sorozatban ugyanazok követték el a 

betöréseket. Ha el is kapják őket, egy két, bizonyítható bűncselekményt elismernek. 

Gaál Lajos polgármester: Két szóval jellemezze a polgárőrséggel való kapcsolatot.  

Málnás Zsolt, a Dorogi Rendőrkapitányság kapitányságvezető-helyettese: Minden 

tisztelete a polgárőröké, saját szabadidejükből tesznek a közért, mindenképpen elismerést kell, 

hogy kapjanak. Az esztergomi szervezet helyi csoportja lett a kesztölci. Ez sok segítséget 

jelent, mert az esztergomiak példaértékűken szervezettek és dolgoznak, bázisként a 

háttértámogatás jó.  

Simonek Antal képviselő: Van-e tudomás a színes fém gyűjtésről. Engedéllyel jönnek a 

faluba? Sokszor ócska autókkal jönnek.  

Sortán Miklós körzeti megbízott: A gépjárműre vigyáznak, hogy jó legyen, papírjaik 

rendben legyenek. Szoktunk ellenőrizni őket. Közlekedés szempontjából rendben vannak.  

Málnás Zsolt, a Dorogi Rendőrkapitányság kapitányságvezető-helyettese: Ha ilyet látnak, 

azért jelezni kell, mert az ilyen fajta begyűjtéssel más bűncselekmények is megvalósulhatnak. 

Ha lehetőséget kapnak az ingatlanra való belépésre, nem csak a kertben néz körül. Ha 

beengedi a lakásba, olyan trükkösek, akár a megtakarított pénzüket is elviszik. Nem minden 

esetben van ez így, de sajnos lehetőség. Megszűntek a lomtalanítások, már ők 

kezdeményeznek. 

Simonek Antal képviselő: Megfelelő-e a létszám? 

Málnás Zsolt, a Dorogi Rendőrkapitányság kapitányságvezető-helyettese: Itt is 

kategóriákba lettek sorolva a rendőrségek, mi a kicsibe kerültünk. A közterületi szolgálat 

teljes létszámban dolgozik. De nem elég a létszám így sem, a lakosság arányához kellene 

igazítsák a hivatásosok számát. Fele annyi rendőr jut a környékre, mint kellene. 

Gaál Lajos polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy a beszámolót elfogadják-e? 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 53/2013. (V.29.) KKÖKt. 

határozata a körzeti megbízott munkájáról, a település helyzetéről, és a rendőrség 

községet érintő ellenőrzéseinek tapasztalatairól 

 

Kesztölc Község Képviselő- testülete elfogadja a Dorogi rendőrkapitányság beszámolóját 

Kesztölc község közbiztonsági helyzetéről. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

3. Napirendi pont 
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Dr. Surján György területhasznosítási kérelme 

Dr. Surján György kérelmező: Elsősorban azért gondolja ismertetni terveiket, mert bár a 

terület, melyet felhasználnának a célra, magánterület, de az önkormányzat és a falu 

közösségének tájékoztatása is fontos számukra. Tehát a tervekről: 

A terület jelenleg legelő besorolású, a rendezés terv szerint 10 ha felett 3 % beépítési 

lehetőséggel. Erősen lejtős, (kb. 12%) észak-keleti tájolású. Foltokban akácos, illetve bokros, 

nagy része kezeletlen ősgyep, közmű ellátása nincs. A terület vadakban gazdag.  

A hasznosítás elsősorban legeltetéssel valósulna meg, 3-6 ló lenne a terepen, áthelyezhető 

villanypásztorral, félrideg tartásban. A rideg tartásban a lovak éjjel-nappal szabadon vannak, 

kifejezett hideg (-20 fok) és nyári tűző nap ellen szárnyékban kerülnének elhelyezésre. A 

szárnyék tetővel ellátott, legalább két oldalon nyitott építmény, lehetőleg áthelyezhető. 

A területen kerítést nem tervezünk, a vadak szabad mozgását biztosítani kívánjuk.  

A hagyományos lovas szolgáltatásoknak (bértartás, bérlovagoltatás) nem tervezünk 

konkurenciát teremteni. tiszteletben tartva a már működő lovarda érdekeit. Tervezett 

szolgáltatásaink a lovakkal kapcsolatos etológiai ismeretek terjesztésére, az ősi magyar 

lovaglási stílus fölelevenítésére irányulnak. Tervezzük jellemfejlesztő tréningek, valamint 

testtartás javító, mozgás-koordináció fejlesztő módszerek kidolgozását és bevezetését.  

Kapcsolódni kívánunk a Kincsem Nemzeti Lovas programhoz, érdeklődés esetén az iskolai 

lovas oktatás feltételeinek megteremtésében, iskolai nyári táborok szervezésében szívesen 

részt veszünk. Távlatilag lehetőséget kívánunk biztosítani a hosszú távú lovas túra 

szervezőknek pihenő állomás, táborhely biztosításával. Az üzleti célok azon an nem 

veszélyeztethetik a hosszú távú fönntarthatóságot és a természeti környezet védelmét. 

Szükséges átalakítások is lesznek: A felszerelés elhelyezésére: a kisrozvágyi régészeti park 

mintájára honfoglalás kori rönkházhoz hasonló épületben, esetleg félig földbe süllyesztve. 

Sérült vagy elkülönítésre szoruló ló számára egy db beálló, mely egy oldalról nyitott, három 

oldalról zárt fedett terület kb 4 m
2
. Szárnyék, beálló. Tereprendezés kizárólag a bokrosodás 

visszaszorítására korlátozódik. Közművesítés kapcsán csak villany szükséges.  

Lovas pálya kialakítása: 1 kb. 15 m átmérőjű körkarám, és 1 db 20x40 m lovas pálya. 

Mindkettő füves, fakorláttal határolt és 1 db 90 m-es pálya lovas íjászathoz.  

 Itatóhely kialakítása természetes vízforrás. szükség esetén kútfúrás révén. Tájvédelem 

területén célunk, hogy a természetei értékeket legmesszebbmenőkig megvédjük, a minimális 

beavatkozás elve alapján. Tervezzük egy madarak (pl. gyurgyalag) fészkelésére alkalmas 

löszfal felület kialakítását. Mindezen tervek megvalósítását 4-8 év alatt tervezzük. 

Szivek Péter képviselő: Milyen lovakról lenne szó?  

Dr. Surján György kérelmező: Kísérleti, kisebb testű, rideg tartásra alkalmas lovak. 

Gaál Lajos polgármester: A tervekből is kitűnik, bár nem igazán mezőgazdasági 

hasznosításról van szó, a tartáshoz szükséges épületek elhelyezéséről igen. A rendezési terv 

ebben az esetben 10 ha feletti 3 %-os beépíthetőséget tesz lehetővé. Itt az a probléma, hogy a 

megcélzott terület nincs 10 ha. Két megoldás van: vagy kiegészíti a területet 10 ha-ra, vagy 

vállalja a rendezési terv módosításának költségét, s más besorolást kap a terület. 

Vöröskői István alpolgármester: Az érvényes rendezési terv alapján tudom támogatni.  

Dr. Surján György kérelmező: Egyenlőre nem lát anyagi lehetőséget a terület kiegészítésére 

anyagi okokból. Ezt még alaposan meg kell gondolni. 

Gaál Lajos polgármester: A testület nem zárkózik el, az előbb felsorolt két javaslat közül 

bármelyik kerül előtérbe. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy a tervezett tevékenységet támogatják-e? 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 54/2013. (V.29.) KKÖKt. 

határozata Dr. Surján György kérelmének elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete Dr. Surján György előterjesztett kérelmének 

megvalósítását támogatja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

4. Napirendi pont 

Vöröskereszt 

Gaál Lajos polgármester: Megköszöni a tevékenységet.  

Kispataki Jánosné a Vöröskereszt helyi elnöke: Választás volt, de senki nem vállalta. Már 

sok éve végzi ezt a tevékenységét. A beszedett tagdíjak elosztását nem tartja igazságosnak, 

mert mindent le kell adni a központnak s csak keveset juttatnak vissza. Kicsi a mozgástere. 

Szinte csak az a pénz áll rendelkezésre, melyet az önkormányzattól kap.  Mióta átszervezték a 

véradás rendszerét, ott is kevesen jönnek. Eddig a képviselők is mindig adtak pénzt a 

tiszteletdíjukból, ez is megszűnt. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika: Már a tavalyi év közepe óta nincs a képviselőknek 

tiszteletdíj kifizetve, mert nem jutott rá a költségvetésből. 

Gaál Lajos polgármester: Köszöni az áldozatos munkát, s a beszámolót elfogadásra ajánlja. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 55/2013. (V.29.) KKÖKt. 

határozata a helyi Vöröskereszt beszámolójának elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az előterjesztett beszámolót elfogadja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

5. Napirendi pont 

Tájékoztató a Polgárőrség Kesztölci csoportjának működéséről 

Gaál Lajos polgármester: Az egyik legjobban működő esztergomi csoporttal dolgoznak 

együtt. Jó a kapcsolat.  

Simon János a Polgárőrség Kesztölci csoportjának csoportvezetője: Februártól nevezték 

ki, azóta 4 fővel emelkedett a csoport létszáma. 

Szivek Péter képviselő: Hányan vannak most? 

Simon János a Polgárőrség Kesztölci csoportjának csoportvezetője: 9 fő. Vannak 

jelentkezők, de ha arról van szó, hogy ez bérmenetes, nem jönnek.  

Szivek Péter képviselő: Van e valamilyen visszatérő probléma? 

Simonek Antal képviselő: A munkátokkal kapcsolatos reklamálás van sok? 

Simon János a Polgárőrség Kesztölci csoportjának csoportvezetője: Inkább csak 

panaszok, de be lehet állni a sorba. Ingyen nem? Hát akkor nem kell reklamálni. Nincsenek 

visszaeső dolgok. Odafigyelnek a részletekre. 

Simonek Antal képviselő: Vannak olyan helyek, például a templom melletti illemhely, ahol 

sokszor randalíroznak a fiatalok. 

Simon János a Polgárőrség Kesztölci csoportjának csoportvezetője: Mindenhova nem 

lehet járőrt állítani. Nem kell messzire menni, tudjuk kik azok, de nem lehet rajta kapni őket. 
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Gaál Lajos polgármester: Még egyszer megköszöni tevékenységüket, s kérdezi a 

képviselőket, hogy a Polgárőrség Kesztölci csoportjának beszámolóját elfogadják-e? 

. 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 56/2013. (V.29.) KKÖKt. 

határozata az Polgárőrség Kesztölci Csoportjának beszámolójáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Polgárőrség Kesztölci csoportjának beszámolóját 

elfogadja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

6. Napirendi pont 

Beszámoló a Kiserdei  Óvoda 2012/2013-es tanévéről 

Gaál Lajos polgármester: Tartalmas beszámoló készült.  

Vöröskői István alpolgármester: A beszámolóban felsorolt problémák: 

- lépcső és a rossz járdaszakaszok javítása 

- lépcső világításának megoldása 

- padlás zárásának megoldása  

- homokozó fölötti árnyékoló javítása, esetleg cseréje 

- kazánház leválasztása, mert így kihasználatlan, tárolásra alkalmatlan 

 megoldását is megszavazzuk, ha a beszámolót  elfogadjuk. Ezekre a dolgokra mindenképpen 

vissza kellene térni, ha az óvoda közvetlenül visszakerült az önkormányzat fenntartásába.  

Radovics Istvánné képviselő: A beszámolóban említi, hogy vannak, akik nem fizetik a 

térítési díjat. Aki nem fizet, az indokolt? Ha indokolt, a Szociális Bizottság segíthet. 

Nagyváriné Radovics Angelika mb. óvodavezető: Már üzentünk neki, de a gyerek egyedül 

jár, nem nagyon lehet kapcsolatot felvenni velük: 

Radovics Istvánné képviselő: Nemzetiségi oktatás? Hogyan fogadják a szülők? 

Nagyváriné Radovics Angelika mb. óvodavezető: Szülők részéről elfogadott. Néha 

megkérdezik, miért nem német? Olyan is volt, hogy nem szlovákok, de még a szülő is tanulni 

akarja a nyelvet. 

Radovics Istvánné képviselő: 25 elsős lesz az óvodából. Óriási könnyebbség, nyilván a ti 

munkátok is benne van. A pályázat révén sok továbbképzésen vesztek részt.  

Nebehaj Rudolfné képviselő: Hátrányos helyzetű gyermekek vannak?  

Nagyváriné Radovics Angelika mb. óvodavezető: Igen vannak. A sok más segítség mellett 

a szülők nagyon együtt érzőek, sokszor hoznak be ruhát, játékot, hogy adjuk oda a 

rászorultabb családoknak. 

Gaál Lajos polgármester: Köszöni a beszámolót s kérdésekre adott kimerítő választ. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy a Kiserdei Óvoda „Horička” Kesztölc 2012/2013-es tanévéről 

szóló beszámolót elfogadják-e? 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 57/2013. (V.29.) KKÖKt. 

határozata a Kiserdei Óvoda „Horička” Kesztölc 2012/2013-es tanévéről szóló 

beszámolójáról 
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Kesztölc Község Képviselő-testülete a Kiserdei Óvoda „Horička” Kesztölc 2012/2013-es 

tanévéről szóló beszámolót elfogadja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

7. Napirendi pont 

Területvásárlási és haszonbérleti kérelmek 

Gaál Lajos polgármester: A haszonbérleti kérelem ügyében Szivek Péter jelezte, hogy 

személyes érintettsége miatt kéri magát a szavazásból kizárni. 

Aki Szivek egyet ért Szivek Péter kizárásával – személyes érintettség miatt – a szavazásból, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 58/2013. (V.29.) KKÖKt. 

határozata érintettség miatti kizárásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete Szivek Pétert saját kérésére, érintettség miatt a 

szavazásból kizárja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Nebehaj Rudolfné képviselő. a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság tárgyalta a kérést, 

és elfogadásra javasolja. 

Gaál Lajos polgármester: Tehát, aki támogatja Szivek Péter haszonbérleti kérelmét, a 3506, 

3508, 3509, 3510, 3512, 3513, 3514, 3515, 3516, 3517, 3769, 3770/1, 3770/3 és a 3771 hrsz.-

ú, önkormányzati tulajdonú ingatlanok bérbeadására, 10 évre 1.-Ft/m
2 

/év áron, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 59/2013. (V.29.) KKÖKt. 

határozata Szivek Péter haszonbérleti kérelméről 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete bérbe adja Szivek Péter Kesztölc Csévi utca 1568/2 hr. 

szám alatti lakos részére a következő táblázatban felsorolt ingatlanokat 10 évre 1.-Ft/m
2 

/év 

áron. 

 

Hrsz.  Terület m
2
  Művelési ág  Tulajdoni h.  

3506  1975  szántó  1/1 

3508  622  szőlő  1/1 

3509  514  rét  1/1 

3510  1633  szántó  1/1 

3512  604  kert  1/1 

3513  604  kert  1/1 
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3514  619  kert  1/1 

3515  852  kert  1/1 

3516  561  rét  1/1 

3517  2719  szántó  1/1 

3769  3489  Szántó  1/1  

3770/1  1585  Szántó 1/1  

3770/3  2035  "  1/1  

3771  2003  "  1/1  

 19815   

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: eredményes kifüggesztés esetén a beadás napjától 

 

8. Napirendi pont 

Tájékoztató a két ülés között történtekről 

 

Gaál Lajos polgármester:  

1. Rendben lezajlott a Nyugdíjas Hagyományőrző Bányászok  által szervezett majális. A 

hagyományoknak megfelelően térzene és a Pávakör szórakoztatta a megjelenteket. 

Korompay Péter köszöntőjében nagyra értékelte nyugdíjas bányászaink 

hagyományőrző tevékenységét. A rendezvényen a bányászok egytál étellel kínálták a 

résztvevőket.  A nyersanyaghoz és a vendéglátáshoz önkormányzatunk 18.000 Ft-tal 

járult hozzá. 

2. Május 2-án és 3-án óvodásaink köszöntötték az édesanyákat, nagymamákat anyák 

napja alkalmából. 

3. Május 7-én Deák Róberttel és Fülöp Attilával tárgyaltam a Tatai Környezetvédelmi 

ZRT. rekultivációs munkálatainak megkezdéséről. 

4. Május 9-én egyeztettem a megnyitás előtt álló homokbánya bejáratának kiépítésével 

kapcsolatban. A bánya kialakításának munkálatai – bányatelek kitűzése, gázvezeték 

védőövezetének kijelölés, bejárat kiépítése folyamatban van. A humusz letermelését 

még május hónapban megkezdik. 

5. Május 10-én elkísértem óvodásainkat a Komárom-Esztergom Megyei  Szlovák 

nemzetiségű óvodák találkozójára, Tardosra.   

6. Május 11-én szervezte a szlovák önkormányzat a „Mária zarándoklatot” a mélyútba. A 

közös imádság a hagyományoknak megfelelően agapéval zárult a Velmovszki tanyán. 

7. Május 3.hetében zárult az országos felmérés a hősi emlékművekről és a hadisírokról. 

Községünkből a Szabadság téri 1. világháborús emlékművet, az ’56-os kopjafát és 

emlékoszlopot, valamint szovjet katonai temetőt jelentettük be.  

8. A hűségidőszak lejártával a polgármesteri hivatal és a klub telefonját – 

számhordozással – más üzemeltetőnek adtuk át.  Az üzemeltető váltásból származó 

megtakarítás – csak a vonaldíj csökkenéséből – havi 30.000 Ft lesz.  

9. Május 22-én részt vettem a járási közbiztonsági fórumon, amelyet a megyei 

főkapitányság vezetője tartott. Problémaként merült fel a tizenévesek éjszakai 
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szórakozóhelyeken való részvétele. Sajnos, jelenleg Magyarországon  erről nincs 

törvényi szabályozás. 

10. Sikere volt a május 22-i elektromos hulladék begyűjtésének. A korábbi évekhez 

hasonlóan egy újrahasznosítással foglalkozó cég gyűjti be és szállítja el a 

megbontatlan elektromos és elektronikai készülékeket.  A gyűjtés után 

gyermekalapítványaikat 20-20 ezer forinttal támogatja a SELEKTRON Kft. 

11. Május 24-én jeleztem az információs térképeinket készítő cég felé, hogy a térképek 

feketednek, valószínű az UV védőfólia nem került felhelyezésre. A cég vezetője 

helyszínen vizsgálja meg a térképeket. 

12. Nagy sikere volt a gyermeknapnak. Sok önkéntes dolgozott a gyermekeknek 

szervezett rendezvényen.  Fő szervezője  az ERIKA CUKRÁSZDA volt.  A szülők 

közleményben köszönték meg a szervezők és támogatók munkáját. 

13. Piliscsabai illetőségű vállalkozó keresett meg, hogy tudunk-e ajánlani a község 

közigazgatási területén kecskefarm létesítésére alkalmas területet, és fogadnánk-e egy 

kecskefarmot, amit a későbbiekben kiegészítene egy kisebb kapacitású sajtkészítő 

üzemmel. Két területet ajánlottam: 

a. Kecskeólak – Tatárszállás mellett (magántulajdonú forgalomképes terület) 

b. A dorogi lőtér fölötti önkormányzati terület 

Megegyeztünk, hogy amikor a megfelelő területet megtalálja, írásban terjeszti elő 

kérését. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 60/2013. (V.29.) KKÖKt. 

határozata a két ülés között történtekről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a két ülés között történtekről szóló beszámolót elfogadja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

9. Napirendi pont 

Egyebek 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Az áprilisi testületi ülésen a Képviselő-testület 

határozatot fogadott el az Oktatási Társulás megszüntetéséről. A megszüntetés egyik feltétele, 

hogy a Képviselő-testületek megállapodás keretében rendezzék a társulás megszűnésével járó 

kérdéseket. A kiküldött megállapodás-tervezet tartalmazza mindazokat az elemeket, 

melyekben meg kell egyezni. Kérem, hogy a testület az előterjesztett megállapodás-tervezetet 

fogadja el, s annak előterjesztett tartalommal történő aláírásával bízza meg a polgármestert. 

Gaál Lajos polgármester: Aki az előterjesztett, s jegyző asszony által ismertetett 

megállapodás-tervezet tartalmával egyet ért, s azt aláírásra javasolja, kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 61/2013. (V.29.) KKÖKt. 

határozata az Oktatási Társulás megszűntetésével kapcsolatos megállapodás 

elfogadásáról 
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Kesztölc Község Képviselő-testülete az Oktatási Társulás megszüntetésével kapcsolatos 

megállapodás-tervezetet elfogadja, és annak előterjesztett tartalommal történő aláírásával 

megbízza a polgármestert. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2013. június 30. 

 

Nebehaj Rudolfé képviselő: Megkeresték a Klastrom pusztán lakók, ha az önkormányzat 

bontott vasúti talpfákat és egyéb anyagot biztosítana, akkor ők önerőből a munkadíjra 

összegyűjtik a pénzt. Az Esztergom-Budapest vasútvonal javítása során lehet olcsón talpfához 

jutni. 

Gaál Lajos polgármester: A Nyugati pályaudvar főnökségétől lehet venni. 

Vöröskői István alpolgármester: Van műszakisunk, nézze meg, és adjon tanácsot. 

Gaál Lajos polgármester: Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy bízzuk meg Kun János 

építészt a klastromi utak vasúti talpfákkal történő javításának felmérésével, s adjon tanácsot 

az esetleges kivitelezésre, kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 62/2013. (V.29.) KKÖKt. 

határozata klastromi utak javításáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete egyetért azzal a javaslattal, hogy bízzák meg Kun János 

építészt a klastromi utak vasúti talpfákkal történő javításának felmérésével, s adjon tanácsot 

az esetleges kivitelezésre.  

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2013. június 15. 

 

Gaál Lajos polgármester a nyílt ülést 19.25 perckor bezárta, a továbbiakban a tárgyalás zárt 

ülés keretében folytatódik. 

 

Zárt ülésen hozott határozat: 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 63/2013. (V.29.) KKÖKt. 

határozata önkormányzati terület elbirtoklásával kapcsolatban 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete felszólítja Nebehaj Gyulát (Kesztölc, Iskola utca 32.), az 

önkormányzat tulajdonát képező 1122. hrsz.-ú ingatlan használóját, hogy amennyiben a 

továbbiakban használni kívánja az ingatlant, kérelmezze annak bérbeadását, vagy részére 

történő értékesítését az önkormányzat által meghatározott áron.  

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2013. június 30. 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester        jegyző 


